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ASD Eijsden-Margraten 

Besluitenlijst overleg 9 januari 2025 Teams 
 
Aanwezig ASD: Koos Steeneveld, Sandra Beijers, Jean Schrijen, Joris Berger, Birgit van Merode, Marlie van Weert, Bert Alken, Lilian Vrouwenraets, Ursula Haenen,  
Linda Paes en William Wynja. 
 
1.  Opening, vaststelling agenda. 
2. Rondje mededelingen ASD-activiteiten leden. 
3. Concept besluitenlijst 5 december 2024. 
4. Voorstel afspraken heidag; evaluatie functioneren, verbeterpunten, doelen ’25, procesafspraken. 
5. Programma 2025-2026 Adviesraden Zuid-limburg. 
6. Werksessie beleidsplan Preventie & handhaving Jeugd en middelen. 
7. Visie re-integratieketen. 
8. Regionaal gezondheidsbeleid. 
9.  Rondvraag & sluiting. 
10. Nabespreking. 

 
Besluiten/Agendapunten: 

 Agendapunt  Inhoud  Toelichting/afspraken  

1. Opening, vaststelling agenda.  Agenda vastgesteld. 
 

2. Rondje mededelingen ASD-
activiteiten leden.  

Jean – 
Joris – 
Sandra – 
Linda is aanwezig geweest bij een kerstviering van het Leger des Heils. 
Ursula houdt de webinars van de Koepel bij. 
Marlie & Birgit hebben deelgenomen aan een preventiesessie over 
kindermisbruik (n.a.v. een eerdere workshop over kindermishandeling). Het 
onderwerp zal verder worden opgepakt door Traject. 
Bert heeft de website aangepast en samen met Lilian & William overlegd over 
de opvolging van de afspraken uit de Heidag van vorig jaar. 
Lilian heeft eveneens deelgenomen aan deze preventiesessie en tevens met 
Bert en William gesleuteld aan de uitwerkingen van de Heidag in oktober 
2024.  
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Koos heeft deelgenomen aan het overleg van de voorzitters & secretarissdn 
van de Adviesraden Maastricht/Heuvelland 
William heeft eveneens deelgenomen aan het overleg van voorzitters & 
secretarissen van de Adviesraden Maastricht/Heuvelland; tevens samen met 
Bert en Lilian gewerkt aan de afspraken uit de Heidag in oktober jl. en naar 
aanleiding daarvan een PowerPointprezi voorbereid; bij agendapunt 4. 
 

3. Concept besluitenlijst 5 december 
2024.  

 
 

Vastgesteld.  

4. Afspraken Heidag ’24. Bert & Lilian hebben samen met William gewerkt aan de uitwerking van alle 
opgehaalde punten uit de Heidag van oktober; Een en ander is door William 
vervat een PowerPointprezi die wordt toegelicht.  
Conclusie voor nu: starten met vier commissies (Wmo, Jeugdwet, 
Participatiewet & Communicatie), elk met ten minste drie leden. Frans heeft 
een lijstje voorbereid waarop de leden hun voorkeur van deelname kunnen 
aangeven; zal per mail worden gedeeld. 
Een documentje met werkafspraken voor de commissies zal worden 
opgesteld en gedeeld. 
Evaluatie van deze structuur op de Heidag in oktober 2025. 
 

Bespreking. 
 

5. Programma 2025-2026 Adviesraden 
Zuid-limburg  
 

Na een toelichting door Koos volgen geen vragen/opmerkingen.  

6. Werksessie beleidsplan Preventie & 
handhaving jeugd en middelen. 
 

Marlie en Birgit geven aan bij deze werksessie op 26 februari as. voor 
aAdviesraden en jongeren aanwezig te willen zijn. Vanuit de gemeente kwam 
het verzoek dit af te stemmen met de doelgroep jongeren en waar mogelijk 
twee jeugdigen eveneens voor deze werksessie uit te nodigen. 
 

Bespreking. 

7. Visie re-integratieketen. 
 

Stukken zullen naar verwachting volgen; de gemeente heeft al aangekondigd 
het onderwerp op 6 februari te willen agenderen. 
 

Info. 

8. Regionaal Gezondheidsbeleid. 
 

Binnenkort volgt een adviesaanvraag. Naar het zich laat aanzien zal vanuit het 
overleg van de 16 Zuid-Limburgse Adviesraden een pre-advies worden 
voorbereid. Decentrale Adviesraden kunnen een eigen visie en lokale 
aandachtspunten aangeven.  
 

Info. 
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Op de adviesbijeenkomst op 29 januari in Kerkrade zullen Koos en Lilian 
aanwezig zijn.  
 

9. Rondvraag & sluiting. 
 

Bert geeft aan de website graag in de Etalage te willen promoten en wil de 
website gaan vullen. Lillian heeft aangeboden mee te werken aan de content. 
Linda roept de flyer/brochure van de ASD in herinnering en roept op er werk 
van te maken. 
Jean hebben signalen bereikt over tekorten bij MTB. William stelt voor het 
punt te adresseren bij het volgend overleg over de visie op de re-
integratieketen. 
Marlie wijst op de realisatie van een jeugdhonk in Valkenburg en vraagt zich 
af hoe dit zich dit gaat ontwikkelen. Voorgesteld wordt het initiatief in elk 
geval te melden bij Tobias Vermin. 
 

 

10. Nabespreking. 
 

Geen punten. 
 

 

 


